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Abstract (en)
[origin: CA3220394A1] The invention proposes a device (10) for controlling radiofrequency beams comprising a set of cells (100). Each cell
comprises a support frame (130) and an excitation element (150), and emits and/or receives beams in an invariant manner according to the direction
of propagation of the beam. The frame is inscribed within a generally tubular shape, oriented along the axis Z of a reference frame (X,Y,Z), having
a cross section of perimeter P, and comprises an entrance (131), an exit (132) and a number N of slots (133-n) between the exit and a position Zo
located between the entrance and the exit. Each slot has a variable width along Z. The slot width has a minimum value at the position Zo, and a
maximum value at the exit that is determined on the basis of the perimeter P and the number N.

Abstract (fr)
Il est proposé un dispositif de contrôle de faisceaux radiofréquences (10) comprenant un ensemble de cellules (100). Chaque cellule comprend un
cadre de support (130) et un élément d'excitation (150), et réalise une émission et/ou une réception de faisceaux invariante selon la direction de
propagation du faisceau. Le cadre est inscrit dans une forme généralement tubulaire, orientée selon l'axe Z d'un repère (X,Y,Z), ayant une section
transverse de périmètre P, et comprend une entrée (131), une sortie (132) et un nombre N de fentes (133-n) entre la sortie et une position Zo située
entre l'entrée et la sortie. Chaque fente a une largeur variable le long de Z. La largeur de fente a une valeur minimale à la position Zo, et une valeur
maximale au niveau de la sortie déterminée en fonction du périmètre P et du nombre N.
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